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Protokoll från Öregrunds Båtklubbs årsmöte den 26 november 2023 kl. 13:00  

i Societetshuset, Öregrund. 
 

1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av ordförande Håkan Wahlgren. Alla hälsades välkomna. 

2. Fastställande av röstlängd       Bilaga 1 

Röstlängd upprättades genom att närvarande på mötet antecknade sin närvaro i särskilt formulär.  

23 röstberättigade medlemmar var närvarande av totalt 24 personer. Inga fullmakter anmäldes och 

årsstämman fastställde en röstlängd med totalt 23 röstberättigade. 

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande för mötet valdes Magnus Appelberg och till sekreterare My Laurell. 

4. Fråga om mötets behöriga utlysning. 

Frågan om de närvarande ansåg att mötet utlysts på rätt sätt besvarades med ja. 

5. Fastställande av dagordning 

På förhand utsänd dagordning godkändes.  

6. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare för mötet 

Maria Klippmark och Birgitta Stenbeck utsågs att justera protokollet och fungera som rösträknare. 

7. Föredragning av styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse.   Bilaga 2 

Styrelsens verksamhetsberättelse, samt förenklat årsbokslut med resultat- och balansräkning för 

verksamhetsåret 2022-10-01 – 2023-09-30 delades ut på mötet. Kassör Björn Pettersson redogjorde för det 

ekonomiska utfallet. Verksamhetsåret gav ett något större positivt ekonomiskt resultat än budgeterat, vilket 

enligt Björn Pettersson förklaras av att intäkterna blev något högre och utgifterna något lägre än väntat. Bland 

annat fick ÖBK en försäkringsersättning på drygt 38 000 kronor för de blixtnedslag som orsakade omfattande 

anläggningsskador under båtsäsongen 2021. 

Ordförande Håkan Wahlgren förklarade att bojbytet som enligt verksamhetsberättelsen fick genomföras i 

Öregrunds hamn berodde på att omfattande korrosion uppstått i bojfästena. Flytkropparna i de bojar som 

tagits bort är i gott skick och kommer att kunna återanvändas i lugnare vatten, exempelvis i Sunnanöviken och 

Mormorsviken. Ytterligare frågor som diskuterades i samband med verksamhetsberättelsen redovisas under 

Övriga frågor. 

Styrelsens verksamhetsberättelse med ekonomisk redovisning godkändes av årsmötet. Resultaträkningen med 

redovisat resultat på 386 920 kronor och balansräkningen omslutande 3 989 752 kronor vid verksamhetsårets 

slut (23-09-30) fastställdes. Årsmötet beslutade också att överskottet ska balanseras i ny räkning. 
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8. Revisorernas berättelse    Bilaga 3 

Sverre Svahnström, förtroendevald revisor, fördrog revisionsberättelsen för räkenskapsåret 2022-10-01– 

2023-09-30. Det är föreningens förenklade årsbokslut och styrelsens förvaltning under verksamhetsåret 2022-

2023 som varit föremål för granskning av auktoriserad revisor Patrik Lager, Folkesons råd & revision AB och av 

förtroendevald revisor Sverre Svahnström.  

Revisorerna tillstyrker i sin revisionsberättelse att årsstämman beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2022-2023.  

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022–2023. 

10. Motioner och styrelsen utlåtande   Bilaga 4 

En motion hade lämnats till årsmötet, från medlemmarna Anders Lindgren, Trond Didriksen och Fredrik Ryjord. 

Motionsställarna föreslår att klubbfunktionärer som ej är arvoderade ska befrias från vakttjänst (nattvakt) vid 

Katrinörarna. Syftet ska vara att uppmuntra medlemmar att åta sig funktionärsuppdrag.  

Styrelsen avstyrker motionen med hänvisning till att vakttjänstgöringen är en rättvisefråga – alla med båtplats i 

Katrinörarna ska delta (utom de som av hälsoskäl beviljats dispens). Skyldigheten att gå nattvakt regleras i 

föreningens stadgar. I dagsläget är det dessutom svårt att få ihop bemanningen för de vaktnätter som 

genomförs. Situationen räddas av att flera medlemmar ställa upp med två personer under ”sin” vaktnatt.  

En omröstning om att tillstyrka eller avslå motionen genomfördes med hjälp av handuppräckning. Två personer 

röstade för bifall medan 19 personer stödde styrelsens förslag att avslå motionen – vilket också blev mötets 

beslut.  

11. Avgifter     Bilaga 5 

Styrelsens förslag till avgifter för 2023-2024 delades ut på mötet och presenterades av Björn Pettersson. 

Förslaget innebär en höjning av inträdesavgiften till klubben, från 450 till 1 000 kr, en höjning av båtplats- och 

varvsplatsavgifter med 10 procent och en höjning med 100 kronor per lyft vid torr- respektive sjösättning. 

Enligt Björn Pettersson är syftet med höjningen av inträdesavgiften bland annat att förebygga så att båtägare 

som inte har båtplats i Katrinörarna ansluter sig som medlemmar för att få tillgång till båtklubbens 

toalettömningssystem. En medlem påpekade att höjningen av inträdesavgiften å andra sidan kan motverka 

nyrekryteringen av medlemmar.  

Styrelsen förslag till avgifter för 2023-2024 antogs i sin helhet av årsmötet.  

12. Arvoden   

Efter beslut av årsmötet 2017 ersätts klubbens funktionärer med ett årligt arvode. Styrelsen föreslår 

oförändrade funktionärsarvoden under verksamhetsåret 2023-2024. 

Årsmötet godkände styrelsens förslag.  
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13. Bidrag till Sjöräddningssällskapets räddningsstation i Öregrund 

Styrelsen föreslår att ÖBK under budgetåret 2023-2024 ska betala minst 3 000 kronor i bidrag till 

Sjöräddningssällskapets räddningsstation i Öregrund.  

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag. 

14. Budget för det nya verksamhetsåret   Bilaga 6 

Styrelsens förslag till budget för 2023-2024 delades ut på mötet och presenterades av Björn Pettersson. 

Exempel på åtgärder som behöver genomföras under kommande verksamhetsår är byte av servicehusets 

hydrofor och upprustning av vägen fram till Katrinörarna. ÖBK har ansvar för den sista vägbiten och tror att det 

kan vara ekonomiskt fördelaktigt att göra vägförbättringar i samband med att vägföreningen för anslutande 

väg gör förbättringar.  

Årsmötet beslutade att godkänna budgeten.  

15. Val av styrelse    

Val av styrelseledamöter gjordes enligt valberedningens förslag:  

a) Val av kassör på 1 år  Björn Pettersson (omval) 

b) Val av ordinarie styrelseledamöter på 2 år:  Björn Pettersson, omval 

    Mats Elfsberg, omval 

    Per Andersson, omval 

    Björn Mannby, omval 

c) Val av två styrelsesuppleanter på 1 år: Jan Palm, omval,  

    Daniel Jansson, omval. 

På årsmötet 2022 valdes Håkan Wahlgren till ordförande på två år, Anders Eriksson till sekreterare på två år 

och Marie Nordström till ordinarie styrelseledamot på två år. Styrelsen kommer under 2023-2024 därmed att 

ha följande sammansättning: Håkan Wahlgren, ordförande, Björn Pettersson, kassör, Anders Eriksson, 

sekreterare, samt Mats Elfsberg, Per Andersson, Marie Nordström och Björn Mannby som ordinarie 

styrelseledamöter, med Jan Palm och Daniel Jansson som styrelsesuppleanter.  

16. Val av övriga funktionärer på 1 år. 

Val av övriga funktionärer gjordes enligt valberedningens förslag, och innebär omval för flertalet positioner.  

 Val av hamnchef: Håkan Wahlgren, omval 

a) Val av varvsgrupp: Hans Julin, sammankallande, Mats Elfsberg, Perra  

 Sundberg, Jan Öberg, Jan Söderström, Lennart Herdin,  

Kent Herdin, Torsten Molarin och Kent Andersson, omval 

samtliga. 

b) Val av miljöombud: Magnus Appelberg och Lars Svensson, omval båda. 

c) Val av ombud för servicehuset: Marie Nordström, nyval. 
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d) Val ungdoms- och segelbåtsektion:  Peter Loboda, sammankallande, Sakarias Pettersson,  

 och Niklas Sjulander, omval samtliga. 

e) Val av masthanteringsgrupp Bobby Lodin, Lars Svensson, Catharina Alm och Mikael  

  Andersson, omval samtliga 

f) Val motorbåtssektion: Vilande. 

g) Val veteranbåtssektion: Teddy Sundberg, omval 

h) Val av Klubbholmskommitté: Trond Didriksson, sammankallande, Per Andersson,  

Jörgen Olsson, Anders Lindgren, Janne Sund,  

Joakim Gunnarsson, omval samtliga, samt nyval av Håkan 

Karman. 

i) Val av redaktionskommitté: Andres Haas, omval, Anne-Lie Ek och Birgitta Stenbeck, 

   nyval 

j) Val av webbansvarig Andres Haas, omval 

17. Val av revisorer er  

Val av revisorer gjordes enligt valberedningens förslag: 

a) Val av auktoriserad revisor, 1 år: Godkänd revisor från Folkessons råd och revision AB 

b) Val av revisorssuppleant, 1 år: My Laurell, omval 

Sverre Svanström valdes till ordinarie förtroenderevisor på 2 år vid årsmötet 2022.  

18. Val av valberedning 

a) Val av valberedning och sammankallande på 1 år:  Sakarias Pettersson, sammankallande, omval.  

Sören Richardsson nyval. 

b) Val av suppleant till valberedningen på 1 år:   Sverre Svahnström, omval. 

19. Övriga frågor 

a) Relationen mellan ÖBK och Östhammars kommun. 

Information om hur relationen mellan ÖBK och Östhammars kommun fungerar efterfrågades på årsmötet. 

Ordförande Håkan Wahlgren berättade att ÖBK under hösten genomfört ett långt och lyckat möte med 

kommunalråd Fabian Sjöberg (M) och kommunchef Peter Nyberg. Kommunens representanter förklarade efter 

mötet ett de var imponerade av klubbens verksamhet. För framtiden vill kommunledningen gärna ha en tät 

dialog med ÖBK i alla ärenden som rör kommunens båtliv. 
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b) Dasstömning på Klubbholmen. 

Hur latrintunnorna från Klubbholmen ska hanteras i framtiden är enligt Håkan Wahlgren fortsatt oklart. 

Östhammars kommun anser att båthämtningen från Klubbholmen och andra öar är för kostsam. Exempel på 

alternativa lösningar undersöks just nu, i dialog mellan ÖBK och Östhammars kommun. Inga förändringar 

kommer att ske under säsongen 2024, men målsättningen är att beslut om en annan lösning ska fattas under 

detta år, för att kunna sjösättas till säsongen 2025. 

c) Toalett-tillgång i Öregrunds hamn. 

Medlemmar med båtplats i Öregrunds hamn får tillgång till toalett först efter den 1 juni. Detta påtalades under 

årsmötet och styrelsen lovade att arbeta för att få en lösning som ger båtplatsinnehavare tillgång till toaletter i 

hamnen så snart det blivit öppet vatten.  

d) ÖBK:s seglarläger.  

Trond Didriksen önskar att ÖBK ska se över förutsättningarna för de seglarläger som genomförs av klubben och 

om möjligt sänka kostnaderna. ÖBK:s läger kostade 500 kronor mer än de läger som genomfördes av 

Östhammars segelsällskap under 2023 (1 200 kr respektive 700 kronor). Sakarias Pettersson i ungdoms- och 

segelsektionen förklarade att kostnadsbilden till en del kan förklaras med att ÖBK satsat på att utbilda och 

arvodera egna, unga kursledare. Om fler medlemmar är beredda att hjälpa till kan det påverka både kostnader 

och antalet läger under säsongen. Håkan Wahlgren lovade att styrelsen ska titta närmare på frågan tillsammans 

med ungdoms- och segelsektionen.  

e) QR-märkning av ÖBK:s båtar.  

Från och med säsongen 2024 ska alla båtar i ÖBK:s hamnar märkas med en QR-kod. På förfrågan berättade 

Håkan Wahlgren mer om systemet. Det har tagits fram i ett samarbete mellan försäkringsbolaget Svenska Sjö 

och it-företaget Blippaco AB. Syftet är att göra det enklare att hålla ordning på båtar, ställningar, båtvagnar och 

andra tillbehör som används av medlemmar i ÖBK:s hamnar och på varvet. Det första året är märkningen 

gratis, därefter kommer det kosta runt 25 kronor. 

Märkningen bygger på att alla som har båt- eller varvsplats hos ÖBK får ett eget utrymme på webben, med 

egna QR-koder som länkar dit. Uppgifter om ägare, båttyp, men också om ställningar, jollar och andra 

båtattiraljer sparas på den personliga webbplatsen. Där kommer det även gå att spara bilder som visar hur 

slingen ska placeras på båten vid torr- och sjösättning, och, om man vill, lägga upp en loggbok eller spara 

uppgifter om båtens servicehistorik.  

En arbetsgrupp inom ÖBK arbetar just nu med att anpassa systemet efter klubbens behov. QR-koderna, totalt 

fem per båt, kommer att ha ett frimärkes storlek och ska klistras på båt, ställning, mast etcetera. QR-koderna 

ska ge ÖBK:s funktionärer tillgång till relevanta uppgifter. Övriga som scannar/blippar koden kommer endast 

att få upp information om båttyp och möjlighet skicka ett meddelande till ägaren, utan att personuppgifter 

lämnas ut. Den som vill veta mer kan vända sig till Anne-Lie Ek på kansliet, obk@oregrund.nu. Ytterligare 

information kommer att delas ut i samband med sjösättningen 2024.  

f) Medlemsutveckling. 

Fredrik Ryjord efterlyste information om ”den typiske” ÖBK-medlemmen och undrade hur klubbens 

medlemsutveckling ser ut. ÖBK:s kanslist Anne-Lie Ek berättade att klubben förlorade en del medlemmar i 

samband med förra årets avgiftshöjning, men att antalet därefter ligger på en stabil nivå. Uppgifter om den 

typiske ÖBK-medlemmen går att vaska fram i den information som lämnas i medlemsenkäten. Håkan Wahlgren 

lovade att ha med Fredrik Ryjords önskemål när sammanställningen av årets enkät slutförs.  

mailto:obk@oregrund.nu
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20. Prisutdelningar 

Inga priser delades ut.  

21. Avtackning 

Blommor som tack för genomförandet av årsmötet delades ut till mötesordförande Magnus Appelberg och 

sekreterare My Laurell. 

Mötesdeltagarna tackade styrelsen och funktionärer för deras arbete under verksamhetsåret med en applåd. 

22. Avslutning 

Årsmötesförhandlingarna avslutades klockan 15.15 

Underskrifter 

 

_______________________________________  _____________________________________ 

My Laurell, mötessekreterare   Magnus Appelberg, mötesordförande 

 

JUSTERING 

 

______________________________________  _____________________________________ 

Maria Klippmark   Birgitta Stenbeck 

  


